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      Аннотация

    
        
          Актуальность темы исследования обусловлена тем, что природные ресурсы ограничены и не восполняемы, а утилизация металла позволит сохранять окружающую среду в ее первозданном виде. Цель ВКР  - исследование проблемы утилизации и способы переработки магниевой стружки. Объект исследования: утилизация отходов магния (стружки) и его сплавов, предмет исследования – магниевая стружка. Структура ВКР обусловлена поставленной целью и задачами и состоит из введения, двух глав, заключения, списка использованных источников и приложений. 
Во введении обоснована актуальность темы исследования, поставлены цель и задачи работы, определены объект и предмет исследования.
В первой главе раскрываются теоретические аспекты утилизации. Представлена общая информация о магнии, его структуре, областях применения данного металла. А также, информация по отходам магния, способам их переработки. Рассмотрены теоретические основы металлургических шлифов, описан метод их изготовления. Подробно рассмотрены методы и сущность электронной микроскопии. 
Во второй главе представлены основные характеристики исследуемого материала – магниевого сплава МА5, разобран процесс компактирования магниевой стружки, приведено подробное описание процесса подготовки образцов для микроструктурного анализа. Разобраны методы исследования структуры магниевых сплавов после пластической деформации. Проведена качественная и количественная оценка готового образца и его исходного материала. В конце главы подведены итоги по полученным результатам. 
В заключении работы сформулированы основные выводы.
        

        
          The urgency of the topic is due to the fact that natural resources are limited and not replenishable, and recycling of metal will allow to preserve the environment in its original form. The goal of the GQW is to investigate the problem of disposal and methods of processing magnesium chips. Thus, the object of study is the disposal of waste magnesium (chips) and its alloys, the subject of study - magnesium chips. The structure of the GQW is conditioned by the goals and objectives and consists of an introduction, the main part, divided into two chapters, conclusions, a list of references and applications. 
The introduction substantiates the relevance of the research topic is justified, the goal and objectives of the work are set, the object and subject of research are determined.
The first chapter reveals the theoretical aspects of disposal. Presents general information about magnesium, its structure, the scope of this metal, the cost of the market. Also, information on magnesium waste, their processing methods. The theoretical foundations of metallurgical thin sections are considered, the method of their manufacture is described. Details considered electron microscopy, its methods and nature.
The second chapter presents the main characteristics of the material under study - the MA5 magnesium alloy; the process of compacting magnesium chips is analyzed; a detailed description of the process of preparing samples for microstructural analysis is given. The methods of studying the structure of magnesium alloys after plastic deformation are analyzed. A qualitative and quantitative assessment of the finished sample and its source material was carried out. At the end of the chapter, the results are summarized.
The conclusion contains the main conclusions.
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